
Zápisnica  č. 3 
z mimoriadneho zasadnutia finančnej komisie pri MsZ v Michalovciach zo dňa 

24.06.2020 
 

konané: v zasadačke MsR na MsÚ v Michalovciach o 13.30 hod. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program rokovania komisie: 
 

1. Otvorenie 
2. Návrh na 1. zmenu rozpočtu MsKS Michalovce na rok 2020 
3. Návrh na 1. zmenu rozpočtu TaZS mesta Michalovce na rok 2020 
4. Návrh na prijatie úverov 
5. Rozpočtové opatrenie č. 2 
6. Návrh plánu rokovaní Finančnej komisie MsZ v Michalovciach na 2. polrok 2020 
7. Rôzne aktuálne záležitosti 

 
 
K bodu 1: 
     Rokovanie otvoril a viedol Ing. Jozef Sokologorský, predseda FK. 
 
 
K bodu 2: 
     Materiál k bodu 2 – návrh na 1. zmenu rozpočtu MsKS Michalovce na rok 2020 predniesla 
PhDr. Milada Tomková, riaditeľka MsKS.  
     Nakoľko v priebehu I. polroka 2020 došlo k zásadným zmenám v súvislosti s nepriaznivým 
vývojom epidemiologickej situácie z dôvodu vzniknutého ochorenia COVID-19 boli v MsKS  
prijaté opatrenia na základe verejnej vyhlášky č. OLP/2405/84443, ktorou bolo oznámené 
vydanie rozhodnutia o nariadení opatrenia pri ohrození verejného zdravia podľa § 48 ods. 4 
písm. d) zákona č. 355/52007 Z. z. o ochrane, podpore a rozvoji verejného zdravia a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a následne na základe opatrenia 
č. OLP/2731/2020, ktorým sa zakazuje všetkým fyzickým a právnickým osobám organizovať 
a usporadúvať hromadné podujatia športovej, kultúrnej, spoločenskej či inej povahy,  ktoré 
majú vplyv aj na zmenu rozpočtu príjmov a výdavkov.  V dôsledku týchto zmien dochádza 
k zníženiu schváleného rozpočtu vo výške 234 500 € na strane príjmov aj na strane výdavkov. 
 
Ing. Peter Palečko, člen FK: Prečo došlo k výpadku krátenia príjmov z nájmov?  
PhDr. Milada Tomková, riaditeľka MsKS:  V čase nepriaznivého vývoja epidemiologickej 
situácie z dôvodu vzniknutého ochorenia COVID-19 sa nerobili školenia, zrušené bolo aj  
premietanie filmov v kine, zatvorený bol antikvariát aj galéria. 
 Ing. Jozef Sokologorský, predseda FK: Aký je záujem o kino?  
PhDr. Milada Tomková, riaditeľka MsKS:  Premieta sa raz denne, mimo pondelka, vtedy 
prebieha dezinfekcia. V mesiaci júl 2020 už sú plánované aj premiéry filmov.  
Ing. Michal Kanca, člen FK: Aká je kapacita kina?  
PhDr. Milada Tomková, riaditeľka MsKS:  V našom kine máme 432 miest, odporúčané je 
šachovnicové sedenie. 
 
 
Hlasovanie: za 4 zo 4 prítomných 
                      zdržal sa 0 



                      proti 0 
 
     Členovia FK berú uvedený návrh na 1. zmenu rozpočtu MsKS Michalovce na rok 2020 na 
vedomie a prijali stanovisko, ktorým odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť návrh na 
1. zmenu rozpočtu MsKS Michalovce na rok 2020. 
  

 
K bodu 3 : 
     Materiál k bodu 3 -  návrhu na 1. zmenu rozpočtu TaZS mesta Michalovce na rok 2020 
predniesla PhDr. Dagmar Lieblová, ekonomická námestníčka TaZS.  
     Po prehodnotení nových skutočností súvisiacich so zmenou klasifikovania príjmov 
z poplatkov za uloženie odpadu a havarijným stavom nákladných motorových vozidiel na 
stredisku Odpadového hospodárstva, vrátane zabezpečenia čiastočného zneškodňovania 
a prepravy komunálneho odpadu na skládu v obci Sirník, TaZS mesta Michalovce predkladajú 
návrh na 1. zmenu rozpočtu na rok 2020. 
 
Ing. Peter Palečko, člen FK: Percentuálne koľko vyvážame na skládku do Sirníka? Ing. PhDr. 
Dagmar Lieblová, ekonomická námestníčka TaZS:  30 % vyvážame na skládku do Sirníka. 
 
  
Hlasovanie: za 4 z 4 prítomných 
                      zdržal sa 0 
                      proti 0 
 
     Členovia FK berú uvedený návrh na 1. zmenu rozpočtu TaZS mesta Michalovce na rok 
2020 na vedomie a prijali stanovisko, ktorým odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť 
návrh na 1. zmenu rozpočtu TaZS mesta Michalovce na rok 2020. 
 
 
K bodu 4:  
     Materiál k bodu 9 – Návrh na prijatie úveru predniesla Ing. Oľga Bereznaninová, vedúca 
FO. 
     V dôsledku pandémie COVID-19 došlo nielen v samosprávach, ale aj vo všetkých 
oblastiach k finančnej kríze. Pre Mesto to znamená veľký výpadok podielových daní, ako aj 
výpadok vlastných príjmov. Vláda SR Zákonom č.67/2020 Z.z. o niektorých mimoriadnych 
opatreniach vo finančnej oblasti v súvislosti so šírením nebezpečnej nákazlivej ľudskej 
choroby COVID-19 umožnila samosprávam zabezpečiť si finančné prostriedky okrem 
povolenia použitia prostriedkov rezervného fondu a kapitálového rozpočtu na bežné 
výdavky, aj prijatím ďalších návratných zdrojov financovania na výdavky obce. Mesto preto 
chce výpadky príjmov riešiť možným čerpaním kontokorentného úveru, pričom predkladá na 
schválenie výšku úverového rámca do 1 mil.  €. Výška predpokladaného čerpania bude 
predmetom schvaľovania prostredníctvom zmien rozpočtu. 

     Pre riešenie odpadového hospodárstva a jeho smerovanie v ďalšom období bola 
primátorom mesta menovaná 25 členná “komisia na posúdenie najvhodnejšieho spôsobu 
nakladania s komunálnym odpadom v meste Michalovce po roku 2021“, ktorej úlohou bolo 
prerokovať, vyhodnotiť, vybrať a následne odporučiť primátorovi mesta, aby predložil MsZ 
na schválenie najvhodnejší model nakladania s odpadom v meste Michalovce po roku 2021 
v zmysle platnej legislatívy.  Komisia na svojom zasadnutí dňa 10.6.2020 prerokovala návrhy 
možného nakladania s odpadom a odporúča primátorovi pokračovať pri nakladaní 



s odpadom rozšírením už existujúcej skládky Žabany. V súvislosti s vysokým výpadkom 
príjmov mesta z dôvodu pandémie COVID-19 na výkup pozemkov potrebných na rozšírenie 
skládky Žabany a spracovanie projektových dokumentácií súvisiacich s týmto rozšírení 
skládky predpokladá využiť návratné zdroje financovania v celkovej výške: 

- na výkup pozemkov celkom 236 000 € - z toho v r.2020   168 000 € 

                                                                                      v r 2021    168 000 € 

- na spracovanie projektových dokumentácií       v r. 2020     87 000 €    

     Prijatím úverov v r. 2020 vo výške kontokorentného úverového rámca do 1 000 000 € 
a investičného úveru vo výške 255 000 € by suma dlhu k 31.12.2020 bola maximálne vo 
výške 11 386 726 € a dosiahla by tak predpokladanú výšku 33,53 %, pričom predpokladané % 
ročných splátok dosiahne 8,13 %, čo je v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách.  

Ing. Michal Kanca, člen FK: Na obdobie koľkých rokov nám postačí rozšírená skládka? 

Ing. Oľga Bereznaninová, vedúca odboru finančného: Ide o rozšírenie 3 kazety. Skládka by 
mohla postačiť na 15 – 20 rokov, závisí to od triedenia a separovania odpadu. 
 
Hlasovanie: za 4 z 4 prítomných 
                      zdržal sa 0 
                      proti 0 
 
Členovia FK berú návrh na prijatie úverov na vedomie a prijali stanovisko, ktorým odporúčajú 
mestskému zastupiteľstvu schváliť prijatie kontokorentného úveru vo výške  úverového 
rámca do 1 mil. € a prijatie investičného úveru vo výške 423 000 € takto: v roku 2020 –      
255 000 € a v roku 2021 – 168 000 €.  
 
 
K bodu 5:  
     Materiál k bodu 5 – Rozpočtové opatrenie č. 2 predniesla Ing. Oľga Bereznaninová, vedúca 
FO. 
V predloženej zmene sú zohľadnené, okrem iných skutočností, aj prijaté opatrenia súvisiace 
s pandémiou COVID-19, ktorá veľmi nepriaznivo ovplyvnila chod mesta a má negatívne 
dopady na rozpočet mesta. Bežné príjmy Mesta sa znižujú celkom o 1 606 466 €. Bežné 
výdavky Mesta sa zvyšujú celkom o 249 792 €. Kapitálové príjmy sa znižujú o 809 580 € 
a kapitálové výdavky sa zvyšujú celkom o 592 400 €.  Rozdiel medzi príjmami a výdavkami 
bežného a kapitálového rozpočtu po úpravách predstavuje schodok vo výške 1 655 725 €. 
Príjmové finančné operácie za zvyšujú o 1 931891 € a výdavkové finančné operácie sa znižujú  
o 1 326 347 €. 
 
Mgr. Marián Sabovčík, člen FK: Budú sa znižovať dotácie pre športové kluby a či im bola 
dotácia aj reálne vyplatená? 

Ing. Oľga Bereznaninová, vedúca odboru finančného: Za 1. Q. 2020 boli dotácie vyplatené, 
tak ako boli schválené. K 30.6.2020 budú zúčtované dotácie a rozhodne sa o doplatení.  
Ing. Jozef Sokologorský, predseda FK: Jednotlivé komisie dajú odporúčania, vyselektovaním 
konkrétnych akcií, ktoré sa reálne uskutočnia, tým mesto prispeje. 
 
 
 



 
Hlasovanie: za 4 z 4 prítomných 
                      zdržal sa 0 
                      proti 0 
 
     Členovia FK berú uvedené rozpočtové opatrenie č. 2  na vedomie a prijali stanovisko, 
ktorým odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť RO č. 2. 
 
K bodu 6:  
     Materiál návrhu plánu rokovaní finančnej komisie predniesol Ing. Jozef Sokologorský, 
predseda FK. Členovia FK sa dohodli na termínoch zasadnutí FK na obdobie 2. polroka 2020, 
došlo však k zmene času z navrhovaného o 13,30 hod na 14.30 hod. 
 
Hlasovanie: za 4 z 4 prítomných 
                       
 
 
 
Členovia FK si dohodli termín zasadnutia FK v mesiaci júl na 15.07.2020 (streda ﴿ 
o 14,30 hod. 
Program zasadnutia FK bol vyčerpaný, predseda komisie poďakoval prítomným a prizvaným 
za účasť a zasadnutie ukončil. 
 
V Michalovciach, 24.06.2020 
 
Zapísala : Ing. Dana Janošová 
 
 
 
          Ing. Jozef Sokologorský 
                                                                                                       predseda finančnej komisie 
 
 
 
         


